
V sesja Rady Miejskiej w Suwałkach - 5 lutego 2015 r. 

Anna Ruszewska zapytała:  

-  czy  Miasto  ma  zamiar  skorzystać  ze środków  programu  „Senior  Wigor”  na  lata  2015  – 2020,  

- czy na ul. Nowomiejskiej w okolicach Poradni Psychologicznej- Pedagogicznej planowana jest rozbudowa 
parkingu,  

-  czy  podczas  oddawania  do  użytku  nowych  boisk  sportowych  zwraca  się  uwagę  na  ich bezpieczeństwo.  
Dotyczy  to  głównie  boisk  wielofunkcyjnych  przykładowo  takich,  jakie funkcjonuje  przy  Zespole  Szkół  nr  
2.  Radna  proponowała  nowe  inwestycje  konsultować z  nauczycielami wychowania fizycznego,  

- zapytała, jakie kierunki przyjmuje miasto w kontekście liczebności klas i podziału na grupy.  

 

Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk  w odpowiedzi na zapytania    poinformował, że Miasto 
będzie ubiegać się o  dofinansowanie  w  ramach  projektu  „Senior  Wigor”, szczególnie  zabiegając  o środki  
na  uruchomienie ośrodków dziennego pobytu dla seniorów 

Łukasz Kurzyna odniósł się do:  

-  parkingów  na  ul  Nowomiejskiej  –  poinformował, że  w  ramach  planów  przebudowy  nie przewiduje   się   
dodatkowych   miejsc   postojowych   w   bezpośrednim   sąsiedztwie   Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. 
Przewidziane są natomiast w innych rejonach tej samej ulicy. W  okolicznościach  wyasygnowania  wolnych 
środków  możliwe  będzie  zwiększenie  o  kilka miejsc postojowych, na parkingu, na terenie poradni.  

-  Nawierzchnia  boiska  przy  ZS  nr  2  została  zaplanowana  w  uzgodnieniu  z  dyrekcją  szkoły, jako  boisko  
wielofunkcyjne  do  gry  w  piłkę  siatkową  i  ręczną.  Wykorzystywanie  boiska  do  gry  w  piłkę  nożną  może  
być  problematyczne.  Z  reguły  boiska  wielofunkcyjne  nie są najlepsze do gry w piłkę nożną. Kurzyna 
stwierdził, że podczas planowania każdego boiska prowadzone są konsultacje i uzgodnienia z dyrektorami szkół.   

 

 

 

 

 

 

 

 

  


